

SpLitt

Styrelsemöte 2021-03-16 16:15

Protokoll

16 Mars / KL. 16:15 / Zoom

Ordförande: Joel Randeblad
Vice Ordförande: Line Larsson
Kassör: Hanna Konnebäck

Ledamot: Norea Kolenda
~~Ledamot: Alice Wentzel Blank~~
Ledamot: Frida Endertorp
Ledamot: Rebecca Rudolfsson
~~Ledamot: Tilde Norberg~~
Ledamot: Kelly Helsing
Ledamot: Wilma Löfgren
~~Ledamot: Alice Tjärnén~~
Ledamot: Sofia Njurin
Ledamot: Valdemar Linhem
Ledamot: Mimmi Jacobsson
~~Ledamot: Lucas Näsström~~
Ledamot: Salina Söderberg

1. Formalia

F1 Möte öppnas

F2 Val av sekreterare

Kelly

F3 Val av justerare

Line

F4 Fastställa föredragslista

Dagordningen fastställs

2. Information

I1 Gå igenom föregående protokoll

Detta är ordförandens uppgift.

I2 Nytt från HumSek

Representant inom HumSek tar upp eventuell info.

Sofia var representanten. Huvudgrej; ansökan av bidrag till skrivartävlingen godkändes. Pratade om hur upplevelsen av kommunikationen med lärare har varit.

I3 Nytt från SAMO

SAMO tar upp eventuell info.

Ingenting nytt från SAMO.

I4 Ekonomisk rapport

Kassör tar upp eventuell info.

Hanna förbereder till nästa årsmöte, fanns inte mycket mer.

I5 Per capsulam-beslut

Vilka beslut har tagits utanför mötesrummet?

Inga beslut har tagits utanför mötet.

I6 Information från kåren

Ordförande tar upp information från kåren.

Ingen information från kåren.

3. Diskussion

D1 Skrivartävlingen

Information från skrivargruppen.

Ska ha möte imorgon (), inte mycket nytt.
Ska planera boksläppet nu när det finns ett bidrag.

D2 Utvärdering Presentationskvällen

Information från projektgruppen

Inga stora tekniska problem, alla tyckte det var kul. Det var ett bra samarbete. Kändes som en säker miljö. Det flöt på bra, röstningen gick bra.

D3 Utvärdering Skridskoåkning

Information från projektgruppen

Det gick bra, det var mysigt. Lite snö på isen, så inte lika lätt att åka. Gick 2 kr över budget. Behövdes avbrytas på grund av hagel. Till nästa gång kan man lägga eventet tidigare på året.

D4 Mottagning 2021

Hur går mottagningsplaneringen?

Ett möte med generalerna ska komma upp troligen nästa vecka, ett mejl kommer att skickas.

D5 Event våren 2021

Vilka event ska vi anordna under våren 2021?

- Syjunta
- Något ute-event, beroende på väder och tid på året
- Maskeradbrännboll
- Ett event med arkeologerna
- Musikquiz över Zoom (Valdemar, Kelly, Wilma)
- Fanfiction-gala (över Zoom) (Hanna, Salina, Rebecca)
- Kurragömma (i mörker)

4. Beslut

B1 Event våren 2021

Beslutet godkänns.

5. Övriga frågor:

Nästa HumSek-representant; Salina.

Anmälning till klädda poster för nästa årsmöte.

6. Mötet avslutas

Underskrifter

Ordförande:

Sekreterare:

Justerare: